
             ODRŽANA  GODIŠNJA  IZVJEŠTAJNA  SKUPŠTINA  UDRUGE 19.12.2014. 

Izvještajnu godišnju skupštinu udruge održali smo u Društvenom domu u Maloj Gorici na 

području Grada Svete Nedelje koji nam je bio domaćin. Skupštini se odazvalo 54 aktivna 

člana. Konstatirano je da od 396 branitelja koji su se učlanili u našu udrugu 142  su uplatili za 

2014.g.članarinu. Skupština je verificirala učlanjenje još 12 novih članova u 2014.godini. 

 

Predsjednik Boris Mihočinec podnio je izvještaj o radu u protekloj godini kojeg je skupština 

jednoglasno usvojila. Također je usvojen rebalans financijskog plana za 2014.g., kao i 

program rada sa financijskim programom za 2015.godinu. Skupština je također usvojila 

izvještaj Nadzornog odbora i Suda Časti konstatirajući da nije bilo nepravilnosti u radu.                                                              

Promjenom zakona o radu udruga obvezni smo s njim uskladiti Statut udruge. Dragutin Kušić 

objasnio je nazočnim članovima o kojim se izmjenama radi. Usvojena je i statutarna odluka 

kao i pročišćeni tekst Statuta. 

 



Od gostiju Skupštinu je pozdravio zamjenik  gradonačelnika Svete Nedelje gospodin Ivica 

Pavlić izrazivši zadovoljstvo uspješnim radom naše udruge. Obećao je da će se založiti u 

2015.godini da Grad Sveta Nedelja proračunskim sredstvima i dalje financijski podržava naš 

rad. Josip Jakopač izrazio je zadovoljstvo što se naša udruga založila da trojica branitelja 

(Josip Dugandžić, Anić-Matić Predrag i Josip Jakopač) budu odlikovani odličjima predsjednika 

RH Dr. Ive Josipovića. Zahvalio se na tome, sa željom da i dalje na tome ustrajno radimo za 

ostale zaslužne pripadnike 151. Brigade kako bi isti dobili odličja. 

                                                     
gosti pozdravljaju rad skupštine   …Rozario Rozga………………....Josip Jakopać, Ivica Pavlić 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Samobor Vinko Jaklenec pozdravio je rad skupštine u ime 

gradonačelnika Kreše Beljaka. Izrazio je želju da se udruga zajedno sa odborom za branitelje 

Gradskog vijeća Samobora i dalje uspješno uključuje u traženju rješenja oboljelim 

braniteljima, kao i nezaposlenim braniteljima teškog materijalnog stanja u pružanju pomoći.    

Ispred Hrvatskog časničkog zbora Samobora i Svete Nedelje prisutnima se obratio stožerni 

brigadir Rozario Rozga čestitavši udruzi na uspješnom radu, zaželjevši da naše udruge 

nastave uspješnu suradnju.                                                                                                                    

Na kraju je predsjedavajući skupštine g. Stjepan Črnjak zamolio članove  udruge da se uključe 

u svojim sredinama u prikupljanju povijesne građe i eksponata potrebnih za opremanje 

Spomen sobe Domovinskog rata koju ćemo privesti svrsi tijekom 2015.godine. 

U Maloj Gorici 19.12.2014. 

 


